

Clip

program preklopnih stolova

Velinac
ured za Vaš prestiž

Preklopni stolovi iz programa Clip su idealno rješenje za uštedu prostora. Čvrsti i sigurni, s mogućnošću preklapanja topa stola na jednostavan način te kotačima koji omogućuju lagano pomicanje, transformiraju brzo i jednostavno radni prostor iz uredskog u konferencijski, u prostor za prezentaciju ili predavaonicu.

Folding tables available in our Clip program represent the ideal space - saving solution. Stable and safe, the simple handling enables the top of the table to be folded. Legs with castors enable easy movement. It does not take long to arrange variety of configuration in the room and transform the office space into a conference or presentation space or into a lecture hall.

Klapptische aus dem Clip-Programm sind die ideale platzsparende Lösung. Robust und sicher, mit leicht einklappbarem Tischoberteil und Rollen zur einfachen Verlagerung, wandeln sie einem Büroraum schnell und einfach in einen Konferenz-, Präsentations- oder Vorlesungsraum.



Preklopni pravokutni stolovi mogu se, po potrebi, opremiti i prednjom maskom za noge, te se njihovi topovi, spojeni u niz, mogu dodatno međusobno povezati korištenjem kita za spajanje.

The folding rectangular tables can also be fitted with a front table leg masque if needed, and tabletops connected to a row, can be further interconnected by using a connection kit.

Die rechteckigen Klapptische können nach Bedarf mit einer Fuß-Frontblende ausgestattet werden und ihre Oberteile können mit Verbindungskits aneinander zusammengefügt werden.





Za manipulaciju stolovima iz programa Clip dovoljna je samo jedna osoba. Namijenjeni su opremanju polivalentnih prostora u kojima postoji potreba za brзом i jednostavnom prenamjenom. Preklapanjem topa širina Clip stola reducira se na širinu od 16 cm što omogućuje slaganje do 10 takvih jedinica u prostor manji od 2 m.

It takes only one person to manipulate tables from our Clip program. Tables are designed for furnishing multifunctional spaces turned into multi-functional room in no time. By folding the tabletop, the Clip table width is reduced to 16 cm which allows accommodating up to 10 such units in an area smaller than 2 m.

Zur Handhabung der Tische aus dem Clip-Programm reicht nur eine Person aus. Sie sind zur Ausstattung von polyvalenten Räumen bestimmt, bei denen eine schnelle und einfache Umstellung erforderlich ist. Durch Umklappen des Oberteils wird die Breite des Clip-Tisches auf 16 cm reduziert, was die Anordnung von bis zu 10 solchen Einheiten in einem 2-m-Raum ermöglicht.





Preklopni pravokutni stolovi iz programa Clip dostupni su u dimenzijama širine 140, 160, 180 i 200 cm te dubine 70 cm. Visina preklopnih stolova je 73,5 cm. Potkonstrukcija je metalna u antracit boji. Topovi su izrađeni od iverala debljine 25 mm u sivoj i bijeloj boji te dekoru javora i trešnje.

Folding tables available in our Clip program come in the following dimensions: 140, 160, 180 and 200 cm width and 70 cm depth. The height of the folding tables is 73.5 cm. The substructure is metal in anthracite colour. The tabletops are made of 25 mm thick refined chipboard in gray and white, and the decor of the maple and cherry.

Rechteckige Klapptische aus dem Clip-Programm sind in Breiten 140, 160, 180 und 200 cm mit 70 cm Tiefe erhältlich. Die Klapptische sind 73,5 cm hoch. Die Unterkonstruktion besteht aus anthrazitfarbenem Metall. Die Oberteile sind aus Dekorspan Stärke 25 mm in Grau und Weiß bzw. in Ahorn- und Kirschdekor hergestellt.



Konferencijski stolovi iz programa Clip se jednostavno preklapaju na širinu od 40 cm. Clip konferencijski stolovi u preklapljenom položaju nesmetano prolaze kroz vratne otvore, ulaze u dizala te se mogu pohraniti u spremišta malih dimenzija. Zbog velike fleksibilnosti njihova je uporaba idealna za konferencije, manje sastanke, grupni rad, prezentacije.

Clip folding conference table, easy to manipulate, when folded the width amounts to 40 cm. The Clip conference tables in the folded position smoothly go through the door openings, enter the lifts and can be stored in small storage spaces. Mentioned flexibility makes them ideal for conferences, meetings, group work, and presentations.

Die Konferenztische aus dem Clip-Programm werden auf eine Breite von 40 cm einfach umgeklappt. Dadurch passen unsere Clip-Konferenztische im umgeklappten Zustand problemlos durch Türöffnungen oder Aufzugeingänge und können in kleinen Lagern verstaut werden. Aufgrund der großen Flexibilität sind sie ideal für Konferenzen, kleinere Gesprächsrunden, Gruppenarbeiten, Präsentationen geeignet.



Konferencijski preklopni stolovi iz programa Clip dostupni su u pravokutnom obliku dimenzija 210x100 cm te 320x100 cm te okrugli promjera 160 cm, visine 73,5 cm. Potkonstrukcija je metalna u antracit boji. Topovi su dvodjelni, izrađeni od iverala debljine 25 mm u sivoj i bijeloj boji te dekoru javora i trešnje.

Conference folding tables from our Clip program are available in rectangular shape dimensions: 210x100 cm and 320x100 cm and in a round shape: 160 cm in diameter, the height is 73.5 cm. The substructure is metal in anthracite colour. Two-piece tabletops are made of 25 mm thick refined chipboard in gray and white and the decor in maple and cherry.

Die klappbaren Konferenztische aus dem Clip-Programm sind in rechteckiger Form in Abmessungen 210x100 cm und 320x100 cm und in runder Form mit Durchmesser 160 cm erhältlich und 73,5 cm hoch. Die Unterkonstruktion besteht aus anthrazitfarbenem Metall. Die Oberteile sind zweiteilig, hergestellt aus Dekorspan Stärke 25 mm in Grau und Weiß bzw. Ahorn- und Kirschdekor.





Konferencijski preklopni stolovi Clip opremljeni su posebnim antishok sistemom te su stoga pouzdani i sigurni za uporabu, bez mogućnosti ozljede.

Conference folding tables are equipped with a special anti-shock system and are therefore reliable and safe to use.

Die klappbaren Konferenztische aus dem Clip-Programm sind mit speziellem Anti-Schock-System ausgestattet, wodurch sie zuverlässig und sicher im Einsatz sind und Verletzungen verhindern.



www.velinac.hr
www.velinac.eu

Prodaja / Sale / Verkauf
Showroom
Ljudevita Posavskog 29
10360 Zagreb-Sesvete
+385 1 2005 605, 2005 606
+385 1 5532 600
prodaja@velinac.hr

Sjedište / Head office / Zentrale
Anke Krizmanić 8
10360 Zagreb-Sesvete
+385 1 2007 115
velinac@velinac.hr

Proizvodnja / Production / Produktion
Čabdin 55
10450 Jastrebarsko
+385 1 6285 333
velinac@velinac.hr